
 

Tisztelt Választási Bizottság!  

Tisztelt Hallgatók!  

 

Nagy Kristóf Máté harmadéves honvéd tisztjelölt vagyok katonai vezetői 

szakos hallgató. Az elmúlt félévben a közösségszervezésért felelős 

referens pozícióját töltöttem be a Hallgatói önkormányzaton belül. Idén 

szintén azt tervezem, hogy ezt a pozíciót folytatnám és az eddigi 

elképzelések alapján fejlesztenénk a HHK HÖK rendezvényeinek a 

színvonalát, hangulatát, valamint növelnénk a rendezvények 

népszerűségét.  

A Közösségszervezésért felelős referensi pozíciómban hatalmas 

sikerélményt nyújtott nekem mindig, amikor egy nehezen megszervezett 

rendezvény közben látthattam a hallgatókon, hogy jól érzik magukat, és 

tudtam, hogy ehhez az örömhöz én is hozzájárultam a munkám által. A 

korábbi munkáimnak köszönhetően rengeteg tapasztalatot szereztem, 

viszont még mindig van mit tanulnom. Ettől függetlenül nem gondolnám, 

hogy bárki más lelkesebben, precízebben végezné azt a munkát, amit én 

végeztem eddig.  

Jövőbeni terveim közé tartozik a jövőben megrendezésre kerülő 

események tervének egyeztetése, valamint a lehető legmagasabb 

színvonalú megvalósításuk. Eddigi tapasztalataim által a rendezvények 

fejlesztése. A hallgatók minél nagyobb számú résztvevőinek bevonzása a 

rendezvényekre. Szeretném, ha végre tudatosulna a hallgatókban, hogy 

a Hallgatói önkormányzat az ő érdekeiket képviseli és ezt minden 

tettükkel, döntésükkel alátudják támasztani. Szeretnék egy olyan 

színvonalú versenyt szeretnék létrehozni, ami hatalmas népszerűségnek 

örvend a hallgatók között és a teljesítése, valamint megnyerése is egy 

hatalmas elismeréssel járna. Végül szeretnék felkarolni egy friss 

Választmányi tagot, hogy megtudjam tanítani mindere amit én tudok, 

mivel már 3. éves ként gondolnom kell arra az időre is amikor én már 

nem tudok részt venni a HÖK munkájában. 



Összességében élvezetesnek és rendkívül hasznosnak találtam a HÖK 

munkásságát és feladatát az egyetemi életben, szeretném ismereteimet 

tovább gyarapítani az elkövetkező időszakban is. Természetesen fontos 

számomra a Hallgatók képviselete és problémáik megoldása, ezzel a 

szellemiséggel szeretném segíteni a HÖK munkáját. 


